
 
Plán práce Juniorské komise pro rok 2009 

Juniorská komise bude pro tento rok úzce propletena s KPLR. Bude spolupracovat 
s organizováním Juniorské ligy a s rozvojem lakrosu. Bude se scházet jednou za 
měsíc (od měsíce března) a to hned po schůzi KPLR, nejdéle však do 2 týdnů po 
jejím konání. 
 
 
A teď k jednotlivým bodům, teda spíš zatím nápadům, které bychom chtěly tento rok 
dokázat.. 
 

• Díky Veronice Brychcínové a Barbary Klimoszkové budeme mít v rukou 
„Projekt rozvoje lakrosu v ČR“, který se bude předkládat reklamní agentuře 
Semma.  

• Pod vedením Anduly Dočkalové se budou pořádat výjezdy do ostatních měst, 
kde bychom chtěly pořádat tréninkové campy pro nováčky i pokročilé + 
samozřejmě i pořádání turnajů (Plzeň, Pardubice, Kroměříž a asi i Bratislava, 
kde jsme to docela dobře rozjely už v loni). 

• Budeme se snažit zapojit i trochu víc rodiče, jak do výpomoci s pořádáním 
těchto turnajů, tak i pro zvýšení počtu fanoušků.. Přijde nám, že právě 
nevědomost rodičů, co to lakros je + vše to kolem, nakonec způsobuje odpad 
našich malých talentů;-) 

• Nejvíce se chceme zaměřit však na rozvoj lakrosu po celé ČR a na nábory 
nových hráčů. Rozhodně navštívíme Ladronku a další akce. 

• Mezi zápasy Ženské ligy bychom chtěly vložit nejen Juniorské zápasy, ale i 
„minifield“ pro malé dětičky, pod vedením Simony Barákové, která bude mít 
na starost i Juniorskou reprezentaci a se kterou budeme také úzce v kontaktu. 

• Do konce srpna 2009 by měla být vypracovaná metodika lakrosu v českém 
jazyce, díky diplomové práci Barbary Klimoszkové, která nám asi mnohé 
ulehčí… 

 
Tak to je prozatím jen pár nápadů, které se nám sešli do dnešního dne. Určitě jich 
ještě pár bude a i podrobněji vysvětlené, ale to Vám napíši až po naší schůzi.. 
 

Za JK zapsala Eva Chudlařská, dne 28.2.2009. 
 


